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Από το υπ’ αριθ. 6/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 169/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση αποστολής πρόσκλησης 
δημόσιας αναγνώρισης της προσφοράς 
και απονομής ασημένιου μεταλλίου της 
πόλης στο ίδρυμα Β. Μελά" 

 
       Σήμερα 15 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ε.  Λελεκάκης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.153/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  160/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και επανήλθε κατά τη  
17. Α. Ταραλάς συζήτηση της υπ’ αριθ. 161/99 απόφασης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  167/99  απόφασης 
19. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ.   Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Ι. 
20. Σ.  Παναγιωτίδης Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής και προσήλθαν οι κ.κ Σ. 
21. Ε. Σοφιανίδης Παναγιωτίδης, Γ. Μανακούλης. 
22. Ι. Ακριβόπουλος 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  168/99  απόφασης 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ Ι. Κουρουζίδης, Ε. Σοφιανίδης και 
24. Ε. Κουκουρδής προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
25. Γ. Μανακούλης Κουκουρδής. 

   5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  170/99  απόφασης  
   αποχώρησε  ο κ. Ν. Χαμαλής.  
   6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  177/99 απόφασης  
   αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

 



 Στη συνέχεια ο  πρόεδρος εισηγούμενος το 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-3-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που 
έχει ως εξής: 
 Όπως γνωρίζετε το ίδρυμα Βίκτωρ Μελά προχώρησε στην ανταλλαγή 
οικοπέδου του με ακίνητα του Δήμου για την ανέγερση του Νέου Συνεδριακού  
Κέντρου. 
 Έτσι βρισκόμαστε πολύ κοντά στην ολοκλήρωσή του. 
 Τεράστια συμβολή στην εξέλιξη και ολοκλήρωση του Συνεδριακού Κέντρου 
είχε ο πρόεδρος του ιδρύματος κύριος Βίκτωρ Μελάς. 
 Ο Δήμος της πόλης μας οφείλει αφ΄ ενός μεν να αναγνωρίσει δημόσια τη 
μεγάλη του συνεισφορά και αφετέρου, το Δημοτικό Συμβούλιο της πόλης μας σε 
ειδική τελετή να τιμήσει τον Βίκτορα Μελά. 
 Υστερα από τα ανωτέρω καλείται το ΔΣ ν΄αποφασίσει  σχετικά. 
 Και  κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Ο κ. Βίκτωρας Μελάς  είναι ο πρόεδρος του  ιδρύματος Μελά που 
ήταν  ο φορέας που είχε  στην κυριότητά του το πρώην οικόπεδο ΠΙΚΠΑ κι έγινε η 
ανταλλαγή με ακίνητα του Δήμου για να βρεθεί ιδιόκτητος χώρος του Δήμου για την 
ανέγερση του Συνεδριακού Κέντρου. Ο κ. Μελάς είχε πλήρη επίγνωση της 
ανισομέρειας από την ανταλλαγή. Παρόλα αυτά έχοντας μία ιδιαίτερη ευαισθησία και 
απέναντι στην πόλη και στα θέματα του πολιτισμού δέχθηκε αυτή την ανταλλαγή μ' 
έναν όρο, ότι θα ολοκληρωνόταν σ΄ ένα χρονικό διάστημα. 
 Πιστεύω ότι πρέπει να τον καλέσουμε, τώρα που το Συνεδριακό Κέντρο  
τελειώνει, και το ΔΣ δημόσια ν' αναγνωρίσει την προσφορά του ιδρύματος και ν΄ 
απονείμει  στο ίδρυμα  Μελά το  ασημένιο μετάλλιο της πόλης. 
 Σκουμπόπουλος :Συμφωνούμε με την προφορική εισήγηση του Δημάρχου, όχι 
με την γραπτή. Το εισηγητικό σημείωμα μιλάει για παραχώρηση της έκτασης ενώ 
ορθά ο Δήμαρχος μίλησε για ανταλλαγή και είναι μεγαλύτερης αξίας αυτό που 
πήραμε εμείς. 
 Συμφωνούμε για τη διάκριση, όμως θα πρέπει κάποτε το ΔΣ να συντάξει 
κανονισμό τιμών και διακρίσεων. Όλα αυτά τα χρόνια δεν το έκανε ποτέ. Θα πρέπει 
στα επόμενα ΔΣ να το κάνουμε και να ιεραρχήσουμε την προσφορά κάθε πολίτη σε 
θέματα του Δήμου. 
 Δήμαρχος :Η απονομή της πλακέτας θα γίνει στη  συνεδρίαση του ΔΣ που θα 
γίνει μάλλον στις 5-4-99 και πριν την έναρξη της συνεδρίασης. Είναι φυσικό και θα 
εισηγηθώ ότι τόσο η δαπάνη μετακίνησής του όσο και της φιλοξενίας του για 1 μέρα 
θα γίνει σε βάρος του Δήμου. Αυτό για ενημέρωσή σας. 
 Πρόεδρος :Είναι ένα από τα θέματα αυτό, κ. Σκουμπόπουλε, που σκοπεύω να 
στείλω στην αρμόδια επιτροπή. 
 Συμφωνεί το σώμα και με την προσθήκη του Δημάρχου για την ημερομηνία 
και τα έξοδα μετακίνησής του ; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 
1.-Το από 4-3-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.-Ότι ο Δήμος οφείλει ν' αναγνωρίσει δημόσια την προσφορά του Βίκτωρα Μελά 
και του ομώνυμου ιδρύματος και ν' απονείμει  σε ειδική τελετή  το ασημένιο 
μετάλλιο της πόλης. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 
 



Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Εγκρίνει την αποστολή πρόσκλησης προς τον πρόεδρο του ιδρύματος 
Βίκτωρ Μελά για να επισκεφθεί την πόλη μας. 
 Β)Αναγνωρίζει δημόσια τη μεγάλη προσφορά του ιδρύματος Βίκτωρ Μελά 
στην πόλη μας και ιδιαίτερα του προέδρου του και του απονέμει το ασημένιο 
μετάλλιο της πόλης μας, σε ειδική τελετή που θα γίνει στην αίθουσα συνεδριάσεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 
 Γ)Εγκρίνει την κάλυψη των σχετικών δαπανών που θα απαιτηθούν από τη 
μετακίνηση και τη φιλοξενία στη Βέροια του προέδρου του ιδρύματος Βίκτωρα 
Μελά. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    169/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές Χ. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  1-4-1999 
Ο  Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 

 


